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Deltagare: Tony Mufic, Karin Gerken, Susanne Fras, Matz Ingvarsson, Agneta Gullstrand, 

Thomas Karlegatt, Mats Nilsson, Anci Cederqvist, Christian Olsson, Johan Olsson Swanstein, 

Marie Krantz (sekr.) 

 

Frånvarande: Maria Boman Hansson, Monika Charlin (delvis) 

Mötesanteckningar 

Inledning  

Tony hälsade välkommen och några punkter korrigerades på dagordningen. Matz 
egoföredrag flyttas fram till annat tillfälle och en punkt om Internbudget lades till. 
 

Information 
GDPR/ Dataskyddsförordningen - införandeprojekt våren 2018  
Föredragande: Pär Emilsson 
 
Pär berättade lite om stadens arbete med den nya dataskyddslagen som träder i kraft 
från och med 25 maj 2018 och som helt ersätter personuppgiftslagen, PUL.  
 
Syftet med den nya lagstiftningen är dels ett stärkt skydd för individen, dels en 
harmonisering mellan EU:s medlemsstater där nya digitala regler ger en mer jämlik inre 
marknad för digitala tjänster och handel. Mycket fokus har lagts på ett ökat 
integritetsskydd. Krav på att företag och andra organisationer ska informera om 
hur de hanterar uppgifter, vilka uppgifter och varför, stärks. 
 
Skol- och fritidsförvaltningen har startat ett införandeprojekt för de rutiner vi 
behöver runt dataskyddsförordningen, information om den nya lagstiftningen 
och hur vi ska tillämpa den på skolområdet. 
 
Vi börjar med information om dataskyddsförordningen på ett antal 
personalmöten under februari och mars. Ansvariga skolledare och 
avdelningschefer blir kontaktade med mer information och planering inför de 
åtgärder som vi behöver göra. 
 
En inventering vidtar sedan där varje enhet ser över sin behandling av 
personuppgifter. Det är därför viktigt att ha koll på system, appar och tjänster där 
man har personuppgifter. Inventeringen kommer sedan att följas upp av 
dokumentering och andra åtgärder som att till exempel skriva nya 
personuppgiftsbiträdesavtal med externa leverantörer (biträden). 
 
 



 

 

         2018-01-30 

 Tidplan för införandet 
Januari: Planering  
Februari: Information 
Mars/april: Inventering/registrering 
April: Rutiner, extern information 
Maj: Uppföljning, granskning av vår dokumentation 
 
- Den 25 maj måste vi vara på god väg och ha en plan för återstående delar 
- Du kan läsa mer om dataskyddsförordningen och införandet på intranätet. 

 

 Dialog 
Internbudget 2018  
Föredragande: Birgitta Forssman 
 
Utfall just nu när budgetarbetet kommit en bit på vägen är en budget i obalans per VO. 
Nu prioriterar vi att få internbudgeten för 2018 i balans och vi måste alla hjälpas åt. 
 
De förutsättningar vi haft de senaste åren har inte varit ett normalläge utan har varit ett 
extremt positivt läge.  Vi har fått goda uppräkningar och har kunnat öka 
personaltätheten i förskola, grundskola och gymnasieskola. Dessutom har lokalerna 
utnyttjats maximalt. Nu ökar kostnaderna mer än intäkterna. Samtidigt bygger vi nya 
skolor och förskolor, som ökar lokalkostnaderna och minskar lokaleffektiviteten. Vi 
måste anpassa oss till dessa förutsättningar. 
 
Från SLFs sida så räknar man inte med att läget kommer bli bättre de kommande åren 
man tror snarare att under de fem kommande åren så kommer staden som helhet att 
sakna minst 1 % årligen i uppräkning. Sannolikt blir detta mer för SFF. 
 
Vad görs på kort sikt: 
- Vi förlänger tiden med interbudgeten 14 dagar 
- Alla budgetar måste vara i balans även om kvalitén påverkas! 

o Ett tydligt uppdrag - Viktigt att Ledningen poängerar allvaret! 
o Tydliggöra att det handlar om att hitta effektivare sätt att göra saker 
o Tydliggöra att de förutsättningar man haft de senaste åren inte är ett 

normalläge utan har varit ett extremt positivt läge 
 

Beslut 
VFU organisation  
Föredragande: Susanne Fras 
 
Vi tar emot cirka 400 studenter årligen inom VFU. Vi har svårt att placera studenterna i 
år 7-9 samt gymnasiet och behöver fortsättningsvis utöka antalet platser. Detta är en 
trend vi ser i hela landet. Vi tror att detta kan bli bättre i Helsingborg genom ett närmare 
samarbete med förskolor och skolor, vår förhoppning är att kunna ta emot fler studenter 
och även behålla/anställa fler studenter.   
 
Förutsättningarna för uppdraget på Lärandestöd kring VFU-samordningen har 
förändrats de senaste åren. Susanne presenterade ett förslag på VFU-organisation: 
 
- En VFU kommunsamordnare (En person på Lärandestöd)  
- En övergripande VFU-koordinator per skolform – Förskola, grundskola, gymnasium 

inkl. särskola  
- Lärandestöd fortsatter leda arbetet från Pedagogiskt Center. 
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Vid anteckningarna/ Marie Krantz 

Kommentarer från ledningsgruppen: Vi har en ekonomiskt snävare situation just nu 
och det ekonomiska läget berättigar inte till att vi kan utöka tjänsteunderlaget för VFU.  
 
Beslut:  
Lärandestöd har fortsatt ansvar för VFU och kommer att ta kostnaderna för en viss 
utökning inom befintlig resursfördelning.  
Susanne återkommer med ytterligare kartläggning avseende central VFU- organisation 
och RVU genomlyser den lokala VFU-organisationen inom ramen för internkontroll. 
Återrapportering okt 2018. 

  


